
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Kobylí 

č. (5/2024) 

Datum: 26. 3. 2024 v 17:00 hodin 

Místo konání: jazyková učebna školy 

Přítomni: Petr Horáček, Alice Vajbarová, Marie Ondrušová, Eva Kulíšková, Jana Lovečková, Pavlína Mikulicová, 

Jana Šebestová, Ludmila Varmužová 

Omluven: Alena Hochová 

Host: Vlastimil Janda 

 

Program: 1. Zahájení 

                  2. Schválení programu, jmenování zapisovatele 

                  3. Seznámení se závěrečným účtem školy pro rok 2022/23 a její schválení 

                  4. Informace o činnosti školy                 

                  5. Různé 

                  6. Závěr          

Průběh jednání: 

1. Předsedkyně školské rady Jana Lovečková zahájila zasedání školské rady      

    

2. Školská rada schválila předložený program bez připomínek, zapisovatelem byl jmenován Petr Horáček 

UŠR01/05/2024 Školská rada schválila program jednání školské rady. 

 

3. ŘŠ Vlastimil Janda seznámil školskou radu se závěrečným účtem školy pro rok 2023.  

        UŠR02/05/2024 Školská rada schválila závěrečný účet školy pro rok 2023. 

4. Informace o činnosti školy. 

ŘŠ Vlastimil Janda seznámil přítomné o výuce nové informatiky, která se od příštího roku bude nově 

vyučovat ve všech třídách.  

ŘŠ Vlastimil Janda seznámil přítomné o schválené dotaci na vybavení a stavební úpravy polytechnické 

výchovy (kuchyňky a dílny). Plánovaná realizace o letních prázdninách 2024. Dále informoval o 

nevyhovujícím stavu školní kotelny. Je vypracován projekt, realizace plánovaná na letní prázdniny 2024. 

Dále nastínil možnosti instalace FVE na přístavbu školní jídelny. 

ŘŠ Vlastimil Janda seznámil přítomné o personálních změnách v pedagogickém sboru. Na mateřskou 

dovolenou odchází Mgr. Petra Vojtěšková a z rodičovské dovolené přichází Mgr. Šárka Kubíková. Do 

důchodu odchází Mgr. Jitka Šaňková. 



5. Různé 

Mgr. Marie Ondrušová vznesla připomínku k častému nacházení vlasů v jídle školní jídelny. 

Petr Horáček seznámil školskou radu se situací kolem automatu s výrobky zdravé výživy od firmy 

Happysnack. Je v jednání. 

6. Předseda školské rady ukončil zasedání. 

 

 

Přílohy : 

Prezenční listina 

Závěrečný účet školy pro rok 2023 

Zapsal: Petr Horáček                                                                    Ověřil: Jana Lovečková, předseda školské rady 

 

 

 

 

               

 

 

                                                                                                                                                                                                                           

                                                                                            


